

目錄 Table of Contents

學術研究論文 Academic Research Papers

- 建築設施設備異常樣態及因應措施之研究【戴世桓、潘乃欣】 1
Abnormal types and countermeasures analysis of build facilities
Shih-Huan Tai, Nai-Hsin Pan
- 建置 BIM-based 校園營運維護管理應用模式之研究【林祐正、黃婉庭、陳彥貝】 11
Development of BIM-based maintenance management models for school buildings facility management
Yu-Cheng Lin, Wan-Ting Huang, Yen-Pei Chen
- 應用灰色理論預測臺灣地區房地產價格之研究【文一智、楊進興】 25
Applying gray theory to forecast the real estate price in Taiwan
I-Jyh Wen, Chin-Shing Yang
- 物業管理產業知識管理執行性及成熟度之比較【陳維東、黃盈樺、曾俊銘】 35
A comparison of KM implementation and maturation of property management industry in Taiwan
Wei Tong Chen, Ying-Hua Huang, Jyun-Ming Zeng
- 以計畫行為理論探討消費者選擇修繕廠商之影響因素【黃忠發、吳翌禎、林奕汝】 53
Using theory of planned behavior to discover the factors affecting providers' selection of the remodeling decisions
Chung-Fah Huang, I-Chen Wu, Yi-Ju Lin

實務應用論文 Practical Research Papers

- 建築物外牆磁磚劣化診斷模式之研究【郭斯傑、江立偉、羅紫萍】 63
Development of diagnostic model for deterioration of external wall tiles
Sy Jye Guo, Li Wei Chiang, Tzu Ping Lo
- 智慧化在公寓大廈物業設施管理之應用【黃世孟、林錫勳、顏世禮】 75
Application of intelligent design in the facilities management of apartment building
Shyh-Meng Huang, Hsi-Hsun Lin, Shih-Li Yen
- 台灣物業管理學會簡介、入會申請表；物業管理學報論文審查流程、投稿報名表 81
TIPM introduction, member registration; peer review process of JPM paper, paper submission